
ROZHOVOR SE STAROSTOU 
ING. ALEŠEM MATOUŠKEM 
S panem starostou Ale-
šem Matouškem jsme ve 
stručnosti probrali ně-
kolik témat, která jsou 
pro občany Měchenic 
v posledních měsících 
jistě poměrně zásadní. 
Položili jsme mu pár 
otázek, které často od 
občanů slýcháme, když 
se v Měchenicích někde 
dáme do řeči.

jak jistě víte, obec Měchenice si zvolila vloni na 
podzim nové zastupitelstvo v čele s novým sta-
rostou Ing. Alešem Matouškem. Naší ambicí již 
od počátku bylo, abychom opět oživili komuni-
kaci s občany obce. Rádi bychom Vás informo-
vali o dění v obci a rovněž budeme se zájmem 
naslouchat Vašim podnětům a připomínkám. 
Proto si dovolujeme tímto zpravodajským poči-
nem navázat na tradici Měchenického občasníku, 
který jste mohli v nedávných dobách nacházet 
ve svých schránkách na začátku každého čtvrt-
letí. Neslibujeme prozatím pravidelné vydávání 
časopisu, je však našim cílem dopravit k Vašim 
zrakům co nejpřehlednější shrnutí všech našich 
kroků a referovat o všem, co je pro Vás důležité. 
Zrekapitulujeme to, co se v obci událo, na čem 
v zastupitelstvu pracujeme, rozebereme témata, 
která Vás zajímají. Proto si dovolujeme zpravo-
daj nazvat Měchenickými novinkami. V tomto 
čísle naleznete shrnutí toho, co nás se začátkem 
roku 2023 nejvíce zaměstnává. Hlavní prostor 
věnujeme tématu kanalizace a prací s kanalizací 
souvisejících. Poskytneme Vám rovněž stručný 
komentář k nedávno schválenému rozpočtu obce 
na rok 2023. A neopomineme ani ohlédnutí za 
akcemi, které obec pořádala v zimních měsících 
roku uplynulého, zrovna tak se zmíníme o tom, 
co nás čeká v prvé půli roku letošního. Podstatné 
jsou i informace o průběhu rekonstrukce silnice 
II/102 ul. Vltavská. 

Vážení sousedé, přejeme Vám úspěšný rok 2023 
plný pohody a pozitivních okamžiků a příjemné 
chvíle v probouzejícím se jarním období.

MĚCHENICKÉ
NOVINKY

ZDARMA

Vážení spoluobčané,
ČÍSLO 1  ročník 1.  květen 2023 

KANALIZACE

Jaká dopravní omezení nás tento rok v obci 
čekají v souvislosti s výstavbou kanalizace?

Hlavní a zásadní omezení nastanou v ulici Slou-
pecká, kde se bude pokračovat v liniové stavbě 
kanalizace, tedy v pokládce kanalizačního řadu 
v komunikaci a zhotovení jednotlivých přípojek 
k objektům v této ulici. Situace bude obdobná jako 
na podzim. Dojde k omezení průjezdu v této ulici 
zákazem vjezdu. Ulice bude ve směru na Sloup 
neprůjezdná. První etapa skončila v křižovatce ulic 
Sloupecká × V Háji. Práce budou zahájeny od ulice 
V Háji a budou dále pokračovat až do horní části 
Měchenic.

Dalším významnějším omezením bude omezení 
v ulici Hlavní, kde dojde k pokládce kanalizačního 

Vaši zastupitelé

Ing. Aleš Matoušek
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řadu od ulice Sloupecká až po výjezd z Měchenic. 
Dílčí omezení se samozřejmě budou týkat i ulic  
Přístavní, Spojovací, Nad Nádražím.

Se zhotovitelem jsme domluveni na průběhu stavby 
po dílčích úsecích, kdy po zhotovení určitého úseku 
dojde k posunu stavební činnosti do dalšího úseku, 
čímž by mělo docházet k minimalizaci omezování 
příjezdu k jednotlivým objektům. Je však nutné  
počítat s tím, že omezení v určité fázi nastanou,  
za což se předem omlouváme.

Termíny dopravních omezení: 
Sloupecká 9. 4. – 10. 6. 2023, Hlavní 11. 6. – 11. 7. 2023.

V jaké fázi se nyní výstavba kanalizace nachází? 
A co nás tento rok čeká?

Jsme zcela jistě již za větší půlkou realizace. Horní 
část Měchenic, vyjma ulice Sloupecká, je téměř ho-
tova. Na ČOV, která je již z venku zateplena, probí-
hají práce na dokončení instalace technologie.  
V případě liniové stavby a hlavního řadu nás čekají 
nedokončené úseky ulice Sloupecká a Hlavní, ulice 
Přístavní, Spojovací a Nad Nádražím.

Celkem je k 03/2023 zhotoveno přes 260 přípojek, 
více než 190 jímek a cca 50 kompletně vystrojených 
stanic (jímka + čerpadlo vč. elektroinstalace).

V jakém časovém horizontu by měli mít občané 
nachystané finance na příspěvek na kanalizaci? 
Kdy přesně se poplatek bude vybírat?

Předpokládáme, že příspěvek za zhodnocení sta-
vebního pozemku v souvislosti s výstavbou kanali-
zace bude v zastupitelstvu odsouhlasen ještě před 
prázdninami, nejpozději hned po prázdninách. 
Nyní pracujeme na jeho výpočtu, z tohoto důvodu 
Vám jeho přesnou výši zatím sdělit nemůžeme.  
Zahájení výběru příspěvku za zhodnocení předpo-
kládáme ke konci roku 2023, a to v souvislosti s při-
pojováním jednotlivých vlastníků na kanalizační 
řad, které může nastat až po kolaudaci liniové 
stavby a uvedení ČOV do zkušebního provozu.  
Kolaudaci liniové stavby a uvedení ČOV do zku-
šebního provozu předpokládáme v listopadu 2023.

ROZPOČET PRO ROK 2023

Shrnul bys Aleši stručně, jaký máme jako obec 
rozpočet na rok 2023? A v čem se liší od let 
předcházejících?

Předpokládaná příjmová stránka rozpočtu na rok 
2023 je cca 63 mil. Kč, výdajová cca 76 mil. Kč. 
Rozpočet na rok 2023 je zcela jednoznačně ovliv-
něn finančními prostředky souvisejícími s výstavbou 
kanalizace. Oproti předchozím rokům dochází  
k významnému navýšení rozpočtu, a to jak na pří-
jmové i výdajové stránce. Příjmová stránka je ovliv-
něna dotací SFŽP na kanalizaci. Rozpočet je navržen 
jako schodkový, a bude hrazen z úspor minulých 
období a z úvěru. V případě porovnání rozpočtu 
2023 s rokem 2022 není změna významná, neboť 
již v roce 2022 byl rozpočet ovlivněn čerpáním  
finančních prostředků na výstavbu kanalizace.

A jaké vidíš do budoucna možnosti, jsou pro-
středky na to, abychom mohli do něčeho investo-
vat? A co by to mělo v první řadě být?

Bez příspěvku za zhodnocení stavebního pozemku 
se obec neobejde. V souvislosti s výstavbou kanalizace 
je čerpán úvěr ve výši 20 mil. Kč. Pokud bychom jako 
obec nezavedli příspěvek za zhodnocení stavebního 
pozemku, budeme ve fázi udržovací a nebude možné 
výrazně investovat do infrastruktury. 

Hlavní prioritou v rámci investic je pro nás  
postupná rekonstrukce vodovodního řadu, a to  
i v souvislosti s tím, že Středočeským krajem je 
plánována rekonstrukce silnic III. třídy – ulice 
Hlavní a Sloupecká. Kromě nutné údržby obce se 
budeme snažit investovat i do dalších věcí, které 
budou k užitku všem občanům. Budeme postupně 
zvelebovat místa v okolí kontejnerů, předpokládáme, 
že upravíme každý rok 1 místo. Dále bychom rádi 
v tomto roce provedli opravu schodiště u budovy 
úřadu. Nezbytná bude i úprava vjezdu na dvůr  
k vinárně. Samozřejmě pomůžeme i s rekonstrukcí 
dětského hřiště u potoka.
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ROZHOVOR  
S ING. MICHALEM KRAUSEM, 
MBA

Místostarosta Michal Kraus má na úřadě na starosti 
několik oblastí. Z těch „velkých témat“ zastřešuje 
proces zajištění provozovatele čističky odpadních 
vod a vodovodu v Měchenicích, financování výstav-
by ČOV a územní rozvoj Měchenic, dále např.  ener-
gie, osvětlení, elektronické značení, „smart“ prvky  
a digitalizaci. 

Jak bude probíhat zajištění provozu  
ČOV a vodovodu v Měchenicích?

Jak jsme zmínili na únorovém zastupitelstvu,  
z pohledu obce dává smysl, aby čističku odpadních 
vod a vodovod spravoval a provozoval jeden doda-
vatel. Mimo jiné i z důvodu úspory financí, protože 
nebudou vynakládány dvojí náklady na administ-
rativu, fakturaci a výběr vodného a stočného, jak by 
tomu bylo v případě dvou provozovatelů. Bude tak  
i zajištěna jedna odpovědnost dodavatele. V sou-
časné době zvažujeme několik možností jak provoz 
čističky odpadních vod a vodovodu zajistit. Jednou  
z pravděpodobných variant je výběr dodavatele  
formou veřejné zakázky.

V případě cesty formou veřejné zakázky bude muset 
být zadávací dokumentace nejprve schválena Státním 
fondem životního prostředí ČR a následně potvrzena 
zastupitelstvem. Pokud bude vše v pořádku, bude 
vypsáno výběrové řízení v nadlimitním režimu. Vý-
běrové řízení by mělo skončit, pokud se nebudou 
lhůty pro podání nabídek prodlužovat, na 
přelomu července a srpna. Poté bude nutné 
výběrové řízení vyhodnotit a schválit vítěze 
zastupitelstvem. Na schválení zastupitel-
stvem navazuje zákonná lhůta 15 dní  
na podání námitek proti rozhodnutí  
o výběru dodavatele. Po uplynutí lhůty, 
doložení kvalifikace a podpisu smlouvy již 
nic nebude bránit novému provozovateli 
vodovodu a ČOV zahájit svoji činnost,  
nejpozději od 1. 10. 2023.

Jak jsou na tom Měchenice s elektrickou energií? 

Ke konci roku 2022 skončila fixace „levné“ elek-
třiny na všech obecních objektech a za provoz 
osvětlení v Měchenicích. Záhy po našem zvolení 
do vedení obce jsme tak stáli před rozhodnutím, 
jak co nejlépe ochránit obecní rozpočet před vyso-
kými cenami za energie. Na první pohled jedinou 
variantou bylo pokračovat se stávajícím dodavate-
lem za fixované ceny na další období (min. 1 rok) 
za cca 10 Kč/kWh snížené na 6 Kč / kWh vlád-
ním stropem nebo za obdobných podmínek vysou-
těžit jiného dodavatele. Nicméně, ukázalo se, že 
existuje i varianta č.2 a to vstoupit na některou  
z komoditních burz a nakupovat elektrickou energii 
za tzv. „spotové ceny“. Zjednodušeně řečeno  
nakupovat elektrickou energii za aktuální denní 
cenu na burze, maximálně však za cenu vládního 
stropu 6 Kč / kWh. 

S ohledem na nulové riziko díky vládnímu stropu  
a možnosti výrazných úpor v případě, že by denní 
cena za kWh klesla pod 6 Kč jsme od 1.1.2023 
vstoupili na Komoditní burzu v Praze (PXE), kde 
nyní elektrickou energii za spotové ceny nakupujeme. 
Toto rozhodnutí se ukázalo jako velmi dobré, pro-
tože již těsně po Novém roce klesla cena elektrické 
energie pod zmiňovaných 6 Kč / kWh a nyní  
na této strategii jako obec „vyděláváme“. Pokud 
se budou ceny na burze i nadále držet alespoň  
kolem současných 3-4Kč / kWh, dosáhne úspora 
za elektrickou energii oproti dlouhodobé fixaci, 
při roční spotřebě obce 250 MWh, zhruba půl  
milionu Kč. Vývoj ceny elektrické energie v období 
11.4.2022 – 6.4.2023 viz obr. níže.
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Budou mít Měchenice, stejně jako Davle a další 
okolní obce, svoji elektronickou úřední desku? 

Ano, budou. Již jsme oslovili v poptávkovém řízení 
potenciální 4 dodavatele a nyní vyhodnocujeme  
jejich nabídky. Nejlepší nabídku bychom chtěli před-
ložit zastupitelům ke schválení nejpozději během 
května. Vlastní realizace je pak otázkou cca 1 měsíce. 

A co elektronická úřední deska umožňuje? V prvé 
řadě je plnohodnotnou náhradou těch „kamen-
ných“ věčně zatékajících vitrín. V souladu s ustano-
vením § 25 a 26 odst. 1 zákona č. 500/2004 Sb. 
zpřístupňuje všem občanům elektronicky veškeré 
povinně zveřejňované informace obce ve stejný  
okamžik, kdy se zobrazí na webových stránkách 
obce www.obecmechenice.cz (Pozn. red., všimli jste 
si, že obec má již konečně svoji doménu pro webové 
stránky a e-mailovou komunikaci s úřadem  
obecmechenice.cz?) Elektronická úřední deska 
toho ale umí daleko více. Dokáže zpřístupnit obča-
nům (zejména těm, kteří nemají internet) interak-
tivně celé webové stránky obce a další vybrané 
stránky na internetu. Dále fotografie ze života 
obce, inzerci, upoutávky na oblíbená místa v okolí  
a další jakýkoliv vybraný obsah. 

Územní plán pro Měchenice ano nebo ne? Jaké 
výhody může územní plán přinést?

Za současné zastupitelstvo a vedení obce musím 
říct, že ano. Chceme navázat v bodě, kde příprava 
územního plánu (ÚP) usnula, což je někde na úrovni 
architektonické vize a počátku jejího projednávání 
na Odboru územního plánování v Černošicích.  
V rámci dalšího postupu bude muset být vybrán zho-
tovitel návrhu územního plánu, který tuto vizi pro-
mění v reálný území plán a dále bude věc řešena na 
úrovni zastupitelstva Měchenic a Odboru územního 
plánování v Černošicích. 

Jaké výhody územní plán přinese? Prostřednictvím 
územního plánu budeme moci mimo jiné lépe defino-
vat veřejné prostory a řídit celkový charakter obce, 
usměrnit případnou další zástavbu a její vliv na po-
díl zastavěnosti Měchenic nebo např. parametrizo-
vat vznikající budovy podle účelu jejich zřízení. 

ROZHOVOR  
S MICHAELOU UDUTOVOU

Místostarostka Michaela Udutová má na obecním 
úřadě v kompetenci mnoho věcí. Zejména se však 
stará o to, abychom my občané měli veškeré infor-
mace praktického rázu včas a plně k dispozici. A tak 
jsme spolu tentokrát ve stručnosti probrali téma  
odpadů a ještě jsme krátce pohovořili o tom, na co se  
v letošním roce můžeme v Měchenicích těšit.

ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ

Kolik nás letos bude stát svoz komunálního 
odpadu?

Vyhláška ohledně odpadů zatím zůstává stejná 
jako vloni. Tj. 480 Kč na osobu minimální poplatek 
obci,  za který lidé dostanou 4 lístečky. 

Nyní se snažíme získávat různé informace a zkuše-
nosti z jiných obcí. Problém je v tom, že dle schvále-
ného Zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech, minis-
terstvo stanovuje, kolik  musí být %  recyklovaného 
odpadu z celkové hmotnosti komunálních odpadů 
vyprodukovaných v obci. Zdá se mi, že se nám nyní 
daří tyto cíle vcelku dobře plnit a lidé se snaží 
opravdu hodně třídit. Přesto nám za loňský rok  
vychází, že z celkového množství odpadu je jen 50% 
tříděného. Což do budoucna stačit na plnění kvót  
z ministerstva rozhodně nebude. Také  veliký  
problém vidím v tom, že, bohužel, řada občanů do 
popelnic na tříděný odpad hází vše, tedy i to, co do 
nich nepatří (směsný odpad)! A nejen do popelnic, 
ale i okolo nich.

Máme proto jako prioritu stanoveno, že se pokusí-
me zabránit takovým situacím všemi možnými 
způsoby. První věcí je, že se snažíme udržovat  
kolem kontejnerů pořádek a o totéž naléhavě  
prosíme i občany. Je to jednoduché, když se nebudou 
povalovat odpadky vedle kontejnerů, nikoho dalšího 
snad nenapadne tam nějaké nechávat. Ale i tak 
zvažujeme ještě jeden nástroj, a to kamerový sys-
tém na sběrných stanovištích. Rádi bychom ho s co 
nejnižšími náklady pořídili a po prověření právních 
souvislostí i nainstalovali.
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Ale abych řekla také něco pozitivního, jsme na tom 
ve třídění odpadů jako obec v porovnání s jinými 
(přibližně stejně velkými obcemi) ve Středočeském 
kraji velmi dobře. Z celkového počtu 512 obcí jsme 
na 28.místě. Soutěž vyhlašuje a vyhodnocuje  
každý rok společnost EKO-KOM. Slabinou  
v celém  Středočeském kraji zůstává třídění drob-
ného kovového odpadu. 

Dojde v roce 2023 k nějakým změnám týkajících 
se svozu bioodpadu?

Svoz bioodpadu bude fungovat i nadále v režimu, 
který známe z let předchozích. Tedy: pravidelný 
svoz se odehrává dvakrát do týdne a v případě, že 
bude někdo potřebovat odvézt bioodpad většího 
objemu, stačí zavolat a dohodnout si konkrétní 
termín svozu. Nakládat odpad do nachystaného 
vozu musí však každý sám. I zde hledáme mož-
nosti, jak uspořit obci finance a ulevit od poplatků 
v kompostárnách. Pár možností a variant již 
máme zjištěných, ale ráda bych o nich informovala 
občany až v případě, že bude něco pevně ujednáno.

SPOLEČNÉ SETKÁVÁNÍ  
OBČANŮ V MĚCHENICÍCH

Co se novému vedení obce za první dva měsíce 
jejich působení v úřadu povedlo zorganizovat pro 
občany Měchenic?

Snažili jsme se pokračovat v zaběhlých tradičních 
akcích. Prvním naším počinem tak byl průvod  
sv. Martina, kde jsme se prošli se sv. Martinem  
na koni částí naší obce a vyslechli jeho příběh.  
Děti hledaly skryté poklady a opékaly se i buřtíky. 

Následovalo tradiční rozsvícení vánočního stro-
mečku, u kterého nám krásně zazpívaly tentokrát i 
děti z MŠ Měchenice. Na sále OÚ odpoledne toho 
dne probíhaly vánoční dílničky a děti si vyráběly 
krásné vánoční dekorace.

Také jsme zorganizovali pro menší spoluobčánky 
návštěvu čerta, Mikuláše a andílka ve školce, a pro 
ty děti, které nenavštěvují naši MŠ, bylo odpoledne 
s Mikulášem uspořádáno opět v sále OU. I zde si 

každý mohl vytvořit něco malého na památku  
a děti dostaly od Mikuláše, čerta a anděla všichni 
malou pozornost, jelikož byly všechny hodné :)

Protože letos vyšel Masopust na období jarních 
prázdnin Prahy-západ, a asi by se průvodu mnoho 
z nás nemohlo zúčastnit, pořádala obec ve spolu-
práci s uměleckou agenturou Petr Kubec alespoň 
pro menší děti Karneval, který se konal o týden 
později rovněž v sále OU.

Myslím, že veškeré akce se velmi vydařily a účast 
byla opravdu hojná. Což mě osobně velmi potěšilo. 
A tak již plánujeme spoustu dalších aktivit.  
Opravdu bychom byli rádi, kdybychom se se všemi 
mohli častěji setkávat. 

svátek sv. Martina
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A na co se tedy můžeme těšit v letošním roce?

V následujících měsících, které nás čekají, než  
přijdou letní prázdniny, máme ještě v plánu zorga-
nizovat vítání občánků, dětský den, dále setkání 
pro seniory za účasti zaměstnance státního archivu 
z Černošic, který přinese k nahlédnutí naši obecní 
kroniku a také tradiční Letní noc.

Určitě budeme všechny včas informovat ohledně 
termínů daných akcí. Informace budou jednak na 
obecních stránkách, dále v obecních vitrínkách, na 
obecním FB a určitě se o nich dozvíte i z obecního 
rozhlasu, který se pokoušíme oživit a využívat  
ho, pokud možno co nejvíce. Je to přeci jen infor-
mační kanál, který nemine nikoho. A věřím, že  
s probouzejícím se jarem, kdy se všichni více pohybu-
jeme venku na svých zahrádkách a na procházkách, 
už hlášení obecního rozhlasu zaslechne každý!

REKONSTRUKCE  
MĚCHENICKÉHO HŘIŠTĚ  
U BOJOVSKÉHO POTOKA 

Možná si mnozí z Vás všimli, že v uplynulých týd-
nech bylo na měchenickém hřišťátku poměrně rušno. 
Každou dubnovou sobotu se tu scházeli dobrovolníci, 

kteří pracovali postupně nejprve na demolici a úkli-
du prostoru, později pokračovali montáží a instalací 
nových hracích prvků a následně se postarali o úpravu 
prostoru a zprovoznění nových atrakcí.  To vše by se 
nemohlo odehrát bez  finanční podpory Obce Mě-
chenice a hlavně bez finančních prostředků z veřejné 
sbírky, která proběhla v loňském roce. Obec přispěla 
částkou cca 100 000 a mezi občany se vybralo 44 000 Kč.

Do přípravných prací a realizace nového hřiště se 
nás zapojilo mnoho. Veliké díky patří zejména rodině 
Běhavých, Pavlu Říhovi, Pavlu Volfovi, bratrům  
Karetovým, Lucii Kotrbové a Kateřině Humpové. 
Ruku k dílu přiložili i Aleš Matoušek, Tamara a Petr 
Demišovi, Jaroslav Skala, Michal Kraus, Udutovi, 
Kovaříkovi a mnozí další.

Hřiště bude slavnostně zpřístupněno měchenickým 
dětem u příležitosti pálení Čarodějnic 30.4.

Výsledek našeho společného úsilí rozhodně stojí za 
to. A proto bychom touto cestou rádi požádali všechny 
měchenické obyvatele, zejména pak ty, co venčí své 
čtyřnohé mazlíčky, prosím, udržujte v celém areálu 
u potoka pořádek. Doprovázejte své děti na hřiště  
a dbejte spolu s námi o to, aby tu našim dětem bylo 
příjemně a cítily se zde bezpečně!

rekonstrukce dětského hřiště

Mikuláš v Měchenicích
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CO NÁS ČEKÁ

DEMOGRAFICKÉ OKÉNKO

Vážení spoluobčané. Jak jsme již avizovali  
v úvodu, velmi si vážíme každého názoru  
kohokoliv z Vás. Pokud byste měli nějaké 
podněty k diskuzi, starosti, nápady, dotazy 
nebo byste se rádi v Měchenických novinkách 
příště o nějaké konkrétní problematice dočetli, 
neváhejte a napište nám!  Témata, která zají-
mají Vás, jsou pro nás rovněž důležitá.

Napište nám na email 
podatelna.mechenice@gmail.com  
nebo mistostarosta@obecmechenice.cz. 
Můžete se ozvat i pomocí FB stránek, 
zavolat, nebo za námi přijďte v úředních 
hodinách na obecní úřad. 

Dveře jsou otevřené  
pro každého z Vás. 

ZAPOJTE SE I VY SE SVÝMI  
DOTAZY A PODNĚTY

Vítání občánků 11. května odpoledne

Dětský den 10.6. odpoledne

Setkání měchenických pamětníků  
14.6. od 15 hod.

Měchenická letní noc 24.6. v podvečer

Do naší obce se v loňském roce 
narodilo 5 nových občánků.

Významné kulatiny (70, 75,  
80, 85 let atd.) v roce 2022 oslavilo  
44 našich spoluobčanů. 

Pálení Čarodějnic 30. 4. večer

Vítání občánků 11. května odpoledne

Dětský den 10.6. odpoledne

Setkání měchenických pamětníků 14.6. od 15 hod.

Měchenická letní noc 24.6. v podvečer

karneval v Měchenicích 
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Srdečně vás zvu do

KVĚTINOVÉHO ATELIÉRU FLORENTI

V areálu Stavebnin Dakar Měchenice, Přístavní 164

Přivítám vás v tuto otevírací dobu:

skleněných váz a skla od českých sklářů

pokojových a terasových rostlin

čerstvých řezaných květin včetně mnoha druhů eukalyptu a zeleně

ručně vyráběných věnců a květinových aranžmá

dekoračních nádob na květiny

Těšit se můžete na velký výběr:

úterý

středa - čtvrtek

pátek

sobota

13:00 - 16:30 hod.

10:00 - 16:30 hod.

10:00 - 18:30 hod.

  8:30 - 11:30 hod.

(pouze v pátek 11:30 - 13:00 pauza)

Možnost doručení objednaných květin zdarma po otevírací době

(platí pro lokalitu Měchenice, Davle, Sloup, Hvozdnice, Štěchovice, Masečín, Petrov).

Mgr. Jana Kábelová, tel.: 720 755 250

www.iflorenti.cz

Vinařský dvůr Měchenice přináší do 
města kvalitní sudová stáčená a lahvová 
vína z Moravy. 

Naše vína jsou ručně sklízena a pečlivě 
vyrobená s láskou k tradici. Naše nabídka 
zahrnuje širokou škálu odrůd a chutí, aby 
vyhověla každému vkusu. Navštivte nás 
a ochutnejte něco z naší nabídky. 

Těšíme se na vás!
www.vasevino.com

Hlavní 6 Měchenice 252 06 (za fregatou)

CUKRÁRNA FREGATA Přístavní 1, Měchenice
tel.: 777 037 214


